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Kommunfullmäktige
Lena Dafgård (Sorundanet)

Svar på interpellation ställd av Lena Dafgård angående byggnation av 
matsal i Sunnerbyskolan

Lena Dafgård, har ställt ett antal frågor angående en ny matsal i Sorunda. 
Ansvaret för planeringen för en ny matsal åvilar Barn och utbildningsnämnden 
tillsammans med Fastighetsenheten, därför har svaren tagits fram tillsammans 
med Anna Ljungdell (S), ordförande i barn och utbildningsnämnden.

1. Varför har Sunnerbyskolan inte någon matsal?

Svar: Sunnerbyskolan har en matsal, som delas med Sunnerbo äldreboende, men 
matsalen är för liten för att rymma alla barn under lunchperioden. Därför har de 
minsta barnen fått äta i sina hemvister. Skolan, elever och föräldrar upplever att 
detta är ett problem, varför en ny matsal har prioriterats i vår budget.

2. Varför har byggnationen av matsal i Sunnerby ännu inte 
behandlats?

Svar: Sunnerby matsal har högsta prioritet i Mål och budget 2009 och ska byggas 
och planeringen pågår för fullt. Barn och utbildningsförvaltningen kommer att 
diskutera möjliga lösningar med personal och elever inom kort. 

3. Varför fanns inte Sunnerby matsal med i beslutet om extra 
investeringsmedel, Kf §100?

Svar: För att ärendet redan är beslutat av kommunfullmäktige i samband med Mål 
och budget 2009.

4. När ska eleverna i Sunnerbyskolan kunna äta skollunch i sin 
egen matsal?

Svar: Så fort som möjligt.

Med vänlig hälsning

Ilija Batljan (s)
Kommunstyrelsens ordförande 
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